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Městys Cítoliby

Zeměšská 219, 439 02 Cítoliby
tel.č.: 415 691 134 | e-mail: urad@obec-citoliby.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 5 Zastupitelstva městyse Cítoliby

konané dne 26. 6. 2023 v předsálí Dělnického domu Cítoliby, Zeměšská 219, Cítoliby od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na úřadu městyse.

Doba jednání: 64 min
Přítomno: 14 / Ing. Jan Bernášek, Jitka Gregorová, Blanka Hejlíková, Lenka Hronková Bc.,

Petr Jindřich, Ing. Lucie Jonáková, Miroslava Kacetlová, Ing. Zbyněk Malínek,
Petr Novák, Jan Pikl, Marcela Rybáková, Ing. František Rybka, Miroslav
Šponiar, Ing. Zdeněk Vaic

Omluveni: 1 / Vladimír Oliva
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Zdeněk Vaic
Zapisovatel*: Alena Maierová
Ověřovatelé zápisu: Ing. Lucie Jonáková, Marcela Rybáková

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městyse určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení, volba ověřovatelů, schválení programu

1.1. Zahájení:

Zastupitelstvo městyse bylo svoláno obvyklým způsobem – plakátem na úřední desce, rozhlasem a osobním
doručením  pozvánek  zastupitelům.  Dle  prezenční  listiny  je  přítomno  14  členů  zastupitelstva,  což
je  nadpoloviční  většina  a  zastupitelstvo  městyse  je  tedy  usnášeníschopné.  Zastupitel  pan Vladimír  Oliva
se omluvil z pracovních důvodů

Zápis z jednání provede Alena Maierová.

Zápis z posledního zasedání zastupitelstva městyse konaného dne 27.04.2023 byl řádně ověřen a připraven
k nahlédnutí na úřadě městyse. Proti zápisu nebyly vzneseny žádné písemné ani ústní připomínky.

Program:
1. Zahájení, volba ověřovatelů, schválení programu

1.1. Zahájení:
1.2. Volba ověřovatelů
1.3. Schválení programu

2. Veřejnoprávnísmlouva_Obecní policie Černčice
3. Dotační titul_"Řešení dešťových vod mateřské školy Cítoliby" "Smlouva č. 5211000134 o poskytnutí
podpory ze Státního fondu životního prostředí České republiky"
4. Z Cítolibských letopisů_p. Veselý
5. Lávka D7
6. Rozpočtové opatření RO/2023/003
7. Zápis z kontrolního výboru
8. Běžící projekty městyse Cítoliby
9. Diskuze
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10. Závěr

1.2. Volba ověřovatelů
blok 1.2-1

Starosta navrhuje Ing. Lucii Jonákovou na ověřovatele zápisu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Cítoliby volí Ing. Lucii Jonákovou ověřovatelem zápisu z 5. veřejného zasedání
zastupitelstva městyse Cítoliby.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 (Bernášek, Gregorová, Hejlíková, Hronková, Jindřich, Jonáková, Kacetlová, Malínek, Novák, Pikl,
Rybáková, Rybka, Šponiar, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z5/1a/2023 bylo schváleno.

blok 1.2-2

Starosta navrhuje Marcelu Rybákovou na ověřovatele zápisu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Cítoliby volí  Marcelu Rybákovou ověřovatelem zápisu z 5. veřejného zasedání
zastupitelstva městyse Cítoliby.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 (Bernášek, Gregorová, Hejlíková, Hronková, Jindřich, Jonáková, Kacetlová, Malínek, Novák, Pikl,
Rybáková, Rybka, Šponiar, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z5/1b/2023 bylo schváleno.

1.3. Schválení programu

1. Zahájení, volba ověřovatelů, schválení programu
1.1. Zahájení
1.2. Volba ověřovatelů
1.3. Schválení programu 
2. Veřejnoprávní smlouva_obecní policie Černčice
3. Dotační titul_"Řešení dešťových vod mateřské školy Cítoliby" "Smlouva č. 5211000134 o poskytnutí
podpory ze Státního fondu životního prostředí České republiky"
4. Z Cítolibských letopisů_p. Veselý
5. Lávka D7
6. Rozpočtové opatření RO/2023/003
7. Zápis z kontrolního výboru
8. Běžící projekty městyse Cítoliby
9. Diskuze
10. Závěr

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Cítoliby  schvaluje  předložený  doplněný  program  jednání  5.  zasedání
zastupitelstva  městyse  Cítoliby.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 (Bernášek, Gregorová, Hejlíková, Hronková, Jindřich, Jonáková, Kacetlová, Malínek, Novák, Pikl,
Rybáková, Rybka, Šponiar, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z5/2/2023 bylo schváleno.
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2. Veřejnoprávní smlouva_obecní policie Černčice

Rada městyse Cítoliby předkládá zastupitelstvu městyse Cítoliby návrh Veřejnoprávní smlouvy o výkonu úkolů
obecní policie s obcí Černčice u Loun. 

Smlouva  by  se  vztahovala  pouze  na  měření  radarem,  kdy  by  se  jednalo  o  4  měření  do  měsíce.  Tzn.
4 hod měření a 4 hod zpracování, tj.  8 hodin na 1 strážníka měsíčně. Hodinová sazba za 1 strážníka by byla
515,- Kč/hod. 

O tuto službu byl velký zájem. Obec Černčice byla dá se říci nejakčnější,  neboť mají již schválená místa
na měření. Další atributem, který převážil pro kladné stanovisko Rady městyse bylo i působení pana Gejzy Sinu
v pozici asistenta prevence kriminality. Proto si dovoluje Rada městyse Cítoliby předložit níže uvedený návrh
usnesení:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Cítoliby  souhlasí  s  uzavřením Veřejnoprávní  smlouvy o  výkonu úkolů  obecní
policie s obcí Černčice u Loun za těchto podmínek: 4 hodiny měření do měsíce, při hodinové sazbě 515,-
Kč/hod. Dále souhlasí s žádostí na krajský úřad Ústeckého kraje, kdy je jejich kladné stanovisko podmínkou
uzavření smlouvy. Současně pověřuje starostu městyse Cítoliby vypracováním revize smlouvy o spolupráci
obecní  policie  městyse  Cítoliby  s  obcí  Lenešice,  tak  aby  se  nenavýšil  počet  hodin  působení  obecní
policie mimo městys Cítoliby.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 (Bernášek, Gregorová, Hejlíková, Hronková, Jindřich, Jonáková, Kacetlová, Malínek, Novák, Pikl,
Rybáková, Rybka, Šponiar, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z5/3/2023 bylo schváleno.

3. Dotační titul "Řešení dešťových vod mateřské školy Cítoliby" "Smlouva č. 5211000134 o
poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí České republiky"

Starosta městyse Cítoliby předkládá zastupitelstvu městyse Cítoliby "Smlouva č. 5211000134 o poskytnutí
podpory ze Státního fondu životního prostředí České republiky", kdy je k uzavření této smlouvy třeba doložit
souhlas zastupitelstva městyse Cítoliby.

Ve smlouvě je čerpání finančních prostředků rozděleno na 2 roky, ale vzhledem k tomu, že byl projekt vyhlášen
na 12 měsíců od započetí, je domluveno, že se budou čerpat veškeré finanční prostředky tento rok 2023.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Cítoliby  souhlasí  s  podpisem "Smlouva č.  5211000134 o  poskytnutí  podpory
ze Státního fondu životního prostředí České republiky" na projekt Řešení dešťových vod mateřské školy
Cítoliby. Příjem z dotačního titulu byl již zahrnut do rozpočtu obce 2023, neboť byla dotace přislíbena.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 (Bernášek, Gregorová, Hejlíková, Hronková, Jindřich, Jonáková, Kacetlová, Malínek, Novák, Pikl,
Rybáková, Rybka, Šponiar, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z5/4/2023 bylo schváleno.

4. Z Cítolibských letopisů p. Veselý

Rada  městyse  Cítoliby  předkládá  zastupitelstvu  městyse  Cítoliby  informaci  ohledně  plánované  knihy
"Z Cítolibských letopisů", kdy autorem této knihy je cítolibský rodák pan Jiří Veselý. Z oslovených 4 tiskáren
se i přes příslib nabídky ozvala společnost Adart spol s r.o. Louny, v příloze předkládáme jejich nabídku, dále je
předložen  i  kousek  z  letopisů,  jak  by  mohla  kniha  vypadat  při  tisku.  Vše  bylo  konzultováno  již  s  paní
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Kacetlovou, která byla u projektu Z Cítolibských letopisů od začátku. Součástí cenové nabídky je i grafická
úprava a korektura. Je tedy na zastupitelstvu městyse jaké množství zvolíme a jak budeme financovat. Část
financí  je  na  kultuře  a  část  by  se  mohlo  převést  z  Bonus  účtu  KB a  část  ze  sponzorských  příspěvků.
V podkladech je vzor, jak by titul mohl vypadat (není tisknuto v materiálech).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Cítoliby souhlasí s vydáním titulu "Z Cítolibských letopisů" od autora pana Jiřího
Veselého v počtu 300 ks, náklady na 1 ks činí 484 Kč, prodejní cena může být 500 Kč. Náklady na výtisk
300 ks činí 91 951 Kč + 40 000 Kč grafické práce, celkem tedy 131 951 Kč.

Financování tisku bude prvotně ze sponzorských darů, dále je možnost použít 40 000 Kč z kulturní položky
v rozpočtu a zbývající část z Bonus účtu KB, na kterém je nyní částka 72 000 Kč. Přesné financování bude
předmětem dalšího zasedání zastupitelstva po sečtení získaných finančních darů.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 (Bernášek, Gregorová, Hejlíková, Hronková, Jindřich, Jonáková, Kacetlová, Malínek, Novák, Pikl,
Rybáková, Rybka, Šponiar, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z5/5/2023 bylo schváleno.

5. Lávka D7

Starosta  městyse  Cítoliby  předložil  zastupitelstvu  městyse  Cítoliby  doporučení  komise  veřejné  zakázky
výběrového řízení "Lávka Cítoliby III". Do výběrového řízení se přihlásili dva zhotovitelé s níže uvedenými
nabídkami.

Strabag a.s. s nabídkovou cenou 16.352.987,70 Kč bez DPH   tj. 19.787.115,12 Kč vč. DPH

Stavební firma HOBST a.s. s cenou 20.999.999.99 Kč bez DPH tj. 25.409.999,99 Kč vč. DPH

Obě  dvě  nabídky  splnily  zadávací  podmínky,  na  základě  čehož  komise  zadávacího  řízení  doporučila
zastupitelstvu vítěznou nabídku firmy STRABAG a.s. s cenovou nabídkou 16.352.987,70 Kč bez DPH. 

Od  SFDI  je  přidělená  dotace  13.587.531,-Kč  tj.  u  vítězné  nabídky  by  bylo  spolufinancování  obce
v částce 6 199 584,12 Kč.

Starosta městyse Cítoliby oslovil KÚÚK, konkrétně pana radního Ing. Jana Růžičku. Odezva je taková, že
se projekt líbí a hledají se možnosti, jak pomoci z řad Ústeckého kraje, případně zvýhodněné financování.
V tuto chvíli je program (0. úročení úvěrů) pro Ústecký, Karlovarský a Moravskoslezský kraj otevřen pro malé
a střední podniky.

Dále prostřednictvím Ing. Martiny Bečvářové - místostarostka města Louny odpovědná za finance a investice -
bylo iniciováno jednání s městem Louny, které se uskuteční tento týden, bude se hovořit také o financování
této akce.

Navrhovaná dotace ve výši 13.587.531,-Kč má v podmínkách vyplácení zálohově, tj. je předpoklad, že vlastní
zdroje by se městyse Cítoliby týkali v příštím roce, proto bych navrhoval otázku financování řešit v dalším
období.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Cítoliby  souhlasí  s  uzavřením  smlouvy  s  vítězným  zhotovitelem  firmou
STRABAG a.  s.  (ve  smlouvě  je  potřeba  ošetřit  "v  případě  dotace")  a  pověřuje  starostu  jednat  dále
o dalších možnostech financování s městem Louny, Ústeckým krajem a dalšími institucemi či podniky tak,
aby vše splňovalo podmínky dotace (tj. zamezení křížového financování).

Výsledek hlasování:
Pro: 14 (Bernášek, Gregorová, Hejlíková, Hronková, Jindřich, Jonáková, Kacetlová, Malínek, Novák, Pikl,



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 5 / 7

Rybáková, Rybka, Šponiar, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z5/6/2023 bylo schváleno.

6. Rozpočtové opatření RO/2023/003

Zastupitelé  se  seznámili  s  návrhem ekonomky a  správce rozpočtu na schválení  RO/2023/003 rozpočtové
opatření červen 2023, který zahrnuje navýšení:

- refundace nákladů na veř. službu

- vratka dotace na volbu prezidenta

- refundace ÚP na APK

- dotace ÚK pro JSDHO 2023

- dotace ÚK pro OP

- dotace ÚK pro zbudování podia DD

- dotace ÚK sběrný dvůr

Sběrný dvůr bude pravděpodobně financován z úvěru, o kterém se momentálně jedná v KB.

Byla  zároveň  předložena  zastupitelstvu  městyse  Cítoliby  indikativní  nabídka  na  financování  sběrného
dvora úvěrem od Komerční banky. Vzhledem k tomu, jak jsou nastavena pravidla Ústeckého kraje a dotace je
vyplácena až po zaplacení celé vysoutěžené částky dodavateli, jeví se tato možnost jako nutná. Městys Cítoliby
by úvěrem pokryl celou část a dotační částku vložil zpět jednorázovým vkladem, za podmínek z indikativní
nabídky splácel naši spoluúčast po dobu 10 let.  Po splacení dotace by byl úvěr na naše spolufinancování, poté
by naše splátka činila cca 68 tis Kč měsíčně, tj. 820.000,-Kč/ ročně. Domnívám se, že toto je schůdná varianta,
která nám nesváže ruce pro investiční akce v dalších letech.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Cítoliby  schvaluje  rozpočtové  opatření  č.  RO/2023/003  zahrnující  navýšení
celkových příjmů o 5.412.662,- Kč a výdajů o 11.114.009,- Kč, rozdíl ve výši 5.701.347,- Kč. Rozpočet
po  rozpočtových  opatřeních  bude  celkem:  příjmy  34.785.080,51  Kč  /  výdaje  45.549.940,71  Kč  /
rozdíl  -10.764.860,20  Kč  bude  hrazen  z  finančních  prostředků  městyse  Cítoliby,  které  má  uloženy
na bankovních účtech.

Zároveň zastupitelstvo městyse Cítoliby pověřuje starostu jednat s Komerční bankou a dalšími institucemi
o možnostech úvěru na financování projektu "Sběrný dvůr".

Výsledek hlasování:
Pro: 14 (Bernášek, Gregorová, Hejlíková, Hronková, Jindřich, Jonáková, Kacetlová, Malínek, Novák, Pikl,
Rybáková, Rybka, Šponiar, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z5/7/2023 bylo schváleno.

7. Zápis z kontrolního výboru

Starosta městyse Cítoliby předložil zastupitelstvu městyse Cítoliby zápis z kontrolního výboru konaného dne
9.6.2023 v 11:00 hod za účasti kontrolního výboru ve složení Miroslava Kacetlová, Jitka Gregorová, Ing. Jan
Bernášek  a  za  městys  Cítoliby  Ing.  Zdeněk  Vaic.  Z  kontroly  vyplynulo  doporučení  o  detailnější  názvy
usneseních z Rady městyse Cítoliby a ze Zastupitelstva městyse Cítoliby.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Cítoliby bere na vědomí zápis z kontrolního výboru ze dne 9.6.2023
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

8. Běžící projekty městyse Cítoliby

Starosta městyse Cítoliby informoval zastupitele a širokou veřejnost městyse o běžících projektech.

Lávka D7 - v současné době je vyhodnocováno výběrové řízení, do kterého podali nabídku dvě společnosti, kdy
s nejnižší cenovou nabídkou uspěla společnost STRABAG a.s., bylo uvedeno již v bodě č. 5.

Sběrný dvůr Cítoliby - je vyhotoveno zadávací řízení a vyhlášeno výběrové řízení.

Zelená střecha MŠ Cítoliby - projekt je ve fázi, kdy je již položena zelená střecha, uklizeno lešení a od příštího
týdne budou probíhat zemní práce. Zároveň po podpisu smlouvy bude probíhat první čerpaní dotačních financí.

Prodloužení  zatrubnění  ČOV  Cítoliby  -  probíhají  dokončovací  práce  a  terénní  úpravy,  smlouva
ze strany městyse podepsána. V pátek 23.6.2023 proběhlo předání díla po úpravách a po kolaudaci dojde
k načerpání příspěvku od SVS a.s.

Podium Dělnického domu Cítoliby - vyhlášeno výběrové řízení, byly osloveny společnosti Ing. Malínek Marst,
Stavby Fořt, MK Martin Karban, Stanislav Žižka, Pavel Menčík, Adam Džurdženík.

Přístřešek hasičské zbrojnice - bylo obnoveno výběrové řízení, v pátek 23.6.2023 jsme oslovili opět stejné
společnosti jako v minulém výběrovém řízení. Do výběrového řízení se přihlásili dvě z 5 oslovených firem.

Kontejnerová stání - v současné době probíhá výroba.

Rekonstrukce veřejného osvětlení - v současné době probíhá fyzická výměna svítidel, zakázka je termínově
do 31.10.2023, po předložení zadávacího řízení na MPO bude čerpána dotace ve výši cca 1,5 mil. Kč v průběhu
července.

Byla  podána  žádost  o  dotaci  na  opravu  komunikace  ulice  Škroupova  a  třetí  opětovná  žádost  na  Faru
a historickou budovu.

U dotací  Program obnovy venkova a dotace pro obecní policii  a SDHJ Cítoliby byly podepsány smlouvy,
potažmo připraveno k podpisu.

Probíhá jednání s ŘSD ohledně předání cesty mezi městysem Cítoliby a městem Louny, byly vyřčeny podmínky,
za kterých by byl městys Cítoliby ochoten jednat o převzetí.

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Cítoliby bere na vědomí běžící projekty městyse Cítoliby.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

9. Diskuze

V rámci diskuze: Paní Blanka Hejlíková vznesla technický dotaz, v jaké fázi se nachází projektovka na byty
na faře. - stále se pracuje na projektu, přikláníme se k variantě s menšími byty. 

Byl vznesen dotaz panem Petrem Jindřichem, v jakém stadiu se nachází úprava ulice B. Němcové. - je navrženo
vodorovné dopravní značení,  nedalo by se parkovat 5 m od křižovatky. S panem Šramčíkem, který bydlí
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na konci této ulice, probíhá jednání vedoucí k zajištění výjimky pro parkování jeho vozu s průkazem ZTP. Pro
realizaci je oslovena společnost Technická správa města Loun, která odkoupila stroje, zapracování akce bude
v průběhu podzimu.

Paní  Blanka  Hejlíková  se  dotázala,  jak  to  vypadá  s  přesunutím  autobusové  zastávky.  -  nyní  probíhá
řešení projektové dokumentace, možností je přesunutí zastávky do nynějšího parkovacího zálivu, který by
se předláždil, aby se tak realizace obešla bez větších stavebních úprav a nutnosti stavebního povolení, tím by
došlo ke snížení nákladů. Paní Blanka Hejlíková navrhuje poptat nacenění akce se současnými cenami co
nejdříve,  neboť  běží  již  získané stavební  povolení,  které bylo  nutné z  důvodu přesunu sloupu veřejného
osvětlení.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

10. Závěr

Starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 19:04 hod ukončil zasedání.

Ověřovatelé: Ing. Lucie Jonáková   ............................................................
 

Marcela Rybáková   ............................................................
 
Starosta Ing. Zdeněk Vaic   ............................................................
 
Místostarosta Ing. František Rybka   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 29. 6. 2023


